
Protokół nr XLIV/2024 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 26 kwietnia 2024 r. 
 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1315. 
Podjęto uchwały od nr XLIV/380/2024 do nr XLIV/383/2024. 
 
W sesji uczestniczyło 20 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Waldemar Gazda otworzył XLIV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, zwołaną w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie 
powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Następnie powitał wszystkich zebranych oraz na podstawie listy obecności stwierdził 
quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada 
Powiatu. 
 

Po czym poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Wiceprzewodniczący powołał radną Elżbietę Dziubińską. 
 
Następnie poprosił Pana Starostę o zabranie głosu i uzasadnienie wniosku  

o zwołanie sesji w tym trybie. 

Pan Starosta poinformował, że głównym powodem zwołania sesji jest zabezpieczenie 
w budżecie powiatu brakujących środków na zadania z dofinasowaniem z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg w wysokościach wynikających z rozstrzygnięć przetargów.  
Wyjaśnił, że na remont drogi powiatowej na odcinku Grabinek-Grabin zabrakło  
173 002 zł, zaś na remont drogi powiatowej w miejscowości Idzbark 70 343 zł. Dodał, 
że proponuje się również zwiększyć środki na inwestycje celem zakupu recyklera, 
kosiarki oraz nowego ciągnika na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych. Następnie 
poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie pozostałych propozycji zmian w budżecie 
powiatu. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że pozostałe zmiany dotyczą projektów unijnych,  
na które powiat uzyskał dofinasowanie z nowej perspektywy finansowej na lata  
2021-2027 i są to następujące projekty: „Wspieramy rodzinę” oraz „Wzmocnienie 
bezpieczeństwa cyfrowego Starostwa Powiatowego w Ostródzie i jednostkach 
podległych”. Następnie  dodała, że kolejne zmiany dotyczą wprowadzenia do budżetu 
środków w wysokości 33 500 zł pozyskanych na zadanie pn. „Wykonanie ogrodzenia 
boiska wielofunkcyjnego przy ZSZ im. S. Petöfi” oraz środków w wysokości 64 407 zł, 
wynikających ze zwiększonego dofinasowania, na zadanie pn. „Rozbudowa bazy 
dydaktyczno-rehabilitacyjnej w SOSW w Szymanowie”. Wyjaśniła, że projekty te, to są 
zadnia wieloletnie, co powoduje również wprowadzenie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej, w załączniku nr 2 dot. przedsięwzięć. Dodała, że kolejne propozycje zmian 
w budżecie powiatu dotyczą zwiększenia środków na zadnie pn. „Wykonanie 
dokumentacji technicznej budowy boiska wielofunkcyjnego przy ul. Żeromskiego 19  



w Morągu” oraz na prowadzenie warsztatów terapii zajęciowej, w związku ze wzrostem 
kosztów utrzymania uczestników określonych przez PFRON. 
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038.   
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu. 
6. Zamknięcie sesji.  

 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2024-2038.   
 
Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń 
zamknął ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr XLIV/380/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2024 rok. 
 
Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń 
zamknął ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr XLIV/381/2024 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 
 
Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń 
zamknął ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr XLIV/382/2024 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka Zarządu Powiatu. 
 
Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń 
zamknął ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W momencie głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych.  



Rada 19 głosami „za” podjęła Uchwałę nr XLIV/383/2024 w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka Zarządu Powiatu, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Z głosowania w przedmiotowej sprawie wyłączył się radny Marek Husar. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pan Starosta poinformował, że Komisarz Wyborczy w Elblągu wygasił dwóm radnym 
mandat radnego w związku z wyborem na Burmistrza i na Wójta. Następnie dodał,  
że jest to już ostania sesja w tej kadencji, w związku z tym podziękował wszystkim 
radnym za sprawną i merytoryczną pracę na rzecz rozwoju samorządu powiatu 
ostródzkiego.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodniczący zamknął XLIV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 

Protokołowała:  

Karolina Świątek 

 


